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Tirebolu’ya, KÖYDES’ten 
5 milyon lira

sis edilen ilçenin de Doğankent olduğu görüldü. 
Bu arada, Milletvekili Öztürk, ilçelere ayrılan öde-
neğin en iyi şekilde değerlendirileceğini belirte-
rek, bu ödeneklerin; köy yollarının kalite ve stan-
dartlarının yükseltilmesinde, ayrıca susuz veya 
suyu yetersiz olan köylerin sağlıklı ve yeterli içme 
suyuna kavuşturulması için kullanılacağını kay-
detti.

2020 yılına ait KÖYDES ödenekleri belli oldu. Cumhurbaş-
kanı Recep Tayyip Erdoğan’ın da onayından geçen ödenek 
kapsamında Giresun iline toplamda 51 milyon 367 bin 510 li-
ralık ödenek ayrılırken; bu ödenekten Tirebolu’nun payına da 
5 milyon 184 bin 649 lira düştüğü bildirildi.

Adalet ve Kalkınma Partisi Giresun Milletvekili Sabri Öztürk, 
konuyla ilgili duyurusunda, 2020 yılı için Giresun ili emrine KÖY-
DES’ten 51 milyon 367 bin 510 liralık ödeneğin ayrıldığını belir-
terek, bu ödenekten ilçelere düşen payları da şöyle açıkladı:

“Giresun merkez ilçe 6 milyon 66 bin lira, Alucra 2 milyon 
663 bin lira, Bulancak 5 milyon 186 bin lira, Çamoluk 1 milyon 
964 bin lira, Çanakçı 1 milyon 346 bin lira, Dereli 4 milyon 873 
bin lira, Doğankent 862 bin lira, Espiye 3 milyon 825 bin lira, Ey-
nesil 1 milyon 202 bin lira, Görele 4 milyon 205 bin lira, Güce 
1 milyon 622 bin lira, Keşap 3 milyon 610 bin lira, Şebinkarahi-
sar 4 milyon 439 bin lira, Piraziz 1 milyon 728 bin lira, Yağlıdere 
2 milyon 355 bin lira ve Tirebolu 5 milyon 184 bin lira.”

Öte yandan, Tirebolu’ya geçen yıl (2019) KÖYDES’ten 4 
milyon 565 bin 250 lira ödenek ayrılmıştı. İlçeler bazında nü-
fusa ve ihtiyaçlarına göre ayrılan ödeneklerden 2020 yılı için 
Giresun’da en fazla ödeneğin merkez ilçe ile Bulancak’tan 
sonra Tirebolu’ya ayrıldığı gözlemlenirken; en az ödenek tah-

Halk eğitimden 10 bin maske
Koronavirüs mücadelesine katkıda 

bulunmak amacıyla yurt genelinde 
başlatılan maske ve siperlik üretimine Ti-
rebolu’da da başlandı. İlçe Kaymaka-
mı Salih Yüce’nin talimatları doğrultu-
sunda hemen harekete geçen Halk 
Eğitim Merkezi Müdürlüğü, kumaş sipa-
riş edip maske üretimine başladı.

İlçe Halk Eğitim Merkezi’nde faaliye-
te geçirilen atölyelerde sosyal mesafe 
ve hijyen kurallarına azami dikkat edile-
rek başlatılan kampanyada, gönüllü 
öğretmenler ve müdürlüğe bağlı usta 
öğreticiler farklı bölümlerde maske üre-
timine geçtiler. (Devamı 2'de)

 Deniz kıyı balıkçılarına kaldı 
Denizlerde av yasağının başlaması-

nın ardından yasak kapsamında olma-
yan kıyı balıkçıları denize açılmaya 
devam edecek.

Giresun Piraziz Su Ürünleri Kooperatifi 
Başkanı Hamdi Arslan, yaptığı açıkla-
mada, palamutta hayal kırıklığı yaşa-
nan sezonun genel olarak hamsi avcılı-
ğıyla devam ettiğini söyledi.

Ocak ayında teknelerin Gürcistan'a 
giderek avlandığını anımsatan Arslan, 
buradaki avcılığın ise 2,5 ay devam et-

tiğini dile getirdi.Arslan, yeni tip korona-
virüs (Kovid-19) salgınının her sektör gibi 
balıkçıları da etkilediğini belirterek, "Tek-
neler yaklaşık 2 ay önce bulundukları 
barınaklara demirlemeye başlamıştı. 
Koronavirüsün ortaya çıkması balıkçılık 
üzerinde de etki yaptı, 15 Nisan av ya-
sağının başlangıcını beklenmeden 
sezon zaten sona ermiş oldu." dedi.

Av yasağının küçük balıkçı tekneleri-
ni kapsamadığını söyleyen Arslan, şöyle 
devam etti: (Devamı 2'de)

Vatandaşlara maske dağıtıldı
Tirebolu Emniyet Müdürlüğü’ne 

bağlı polisler ve mahalle bekçileri, ko-
ronavirüs tedbirleri kapsamında soka-
ğa çıkamayan 65 yaş üstü vatandaş-
lara ve ihtiyaç sahibi olan yaşlılara yar-
dıma koşarak, alınan önlemlere harfi-
yen uyulmasını sağlıyorlar.

Devletçe vatandaşlara sağlanan 
Ekonomik İstikrar Paketi Sosyal Destek 

Programı kapsamında ihtiyaç sahiple-
rine dağıtılan yardımlar, emniyet mü-
dürlüğü ekipleri tarafından PTT’den tes-
lim alınarak, evlerinden çıkamayan 
vatandaşlara günü gününe teslim edi-
liyor. Ayrıca, emniyet teşkilatında Vefa 
Destek Grubunda yer alan polis ekip-
leri, belediye sınırları içindeki vatan-
daşların yardımına koşuyor. (2'de)

 Sarıfakıoğulları'ndan teşekkür 
Giresun Valisi Harun Sarıfakıoğulları, yeni tip koronavirüs (Ko-

vid-19) salgını ile mücadelede katkısı olan kamu kurum ve ku-
ruluşları, çalışanları, sivil toplum kuruluşları ile emeği bulunan 
herkese teşekkür ettiğini bildirdi.

Sarıfakıoğulları, yaptığı yazılı açıklamada, Vefa Sosyal Des-
tek Grubu içerisindeki 426 emniyet, 556 jandarma ve 1026 
din mensubunun her alanda görev alarak, gece gündüz de-
meden özveriyle çalıştığını belirtti.

Milli Eğitim kurumları tarafından maske, siperlik ve koruyu-
cu giysi üretimi yapıldığını ifade eden Sarıfakıoğulları, virüse 
karşı belediyelerin de dezenfekte çalışmalarını sürdürdüklerini 
aktardı.

Sarıfakıoğulları, koronavirüs salgınını bahane ederek, 
halka arz edilen temel ihtiyaç malzemelerine fahiş fiyat uygu-
layan, halk sağlığını tehlikeye düşürecek faaliyetler içerisine 
giren firmalara karşı sıkı denetimler gerçekleştirildiğine dikkati 
çekti. (Devamı 2'de)

Veteriner 
hizmetleri 
aksamıyor

(2'de)

Kokarcayla tuzaklı mücadele
Giresun'da fındıkta kah-

verengi kokarcanın vere-
bileceği zararı önlemek 
amacıyla 100 feromon 
tuzak il genelindeki bah-
çelere yerleştirilecek.

Giresun Ticaret Borsası 
Yönetim Kurulu Başkanı 
Hamza Bölük, yaptığı 
açıklamada, fındıkta kah-
verengi kokarcayla mü-
cadele konusunda üç yıl-
dır çalışmalar yürütüldü-
ğünü söyledi. (2'de)
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(Baştarafı 1'de)
Maske üretiminin başlaması dolayı-

sıyla Halk Eğitim Merkezi Müdürlüğü’ne 
giden ve atölyeleri dolaşan Kaymakam 
Yüce, öğretmen eşi Mina Yüce’nin de 
görev aldığı bölümde incelemelerde 
bulundu. Kaymakam Yüce, İlçe Halk Eği-
tim Merkezi’nde üretilecek maskelerin ih-
tiyacı olan kurumlara dağıtılacağını be-
lirterek, korona virüsle ilgili mücadelede 
ilçe bazında yapılan tüm çalışmalar-
dan çok memnun olduklarını söyledi.

Tirebolu Halk Eğitim Merkezi Müdürü 
Ömer Hamzaoğlu, ilçenin ihtiyacı olan 
maskelerin üretiminde gönüllü olarak 
görev yapan mesai arkadaşlarına te-

şekkür ederek, siparişi alınan 10 bin 
adet maskeyi en kısa zamanda hazır 
hale getireceklerini bildirdi.

HALİDE EDİP ADIVAR MTAL’DE DE 
ÜRETİM BAŞLADI

Öte yandan, Tirebolu’da ilk olarak 
Piri Reis Denizcilik Meslek Lisesi’nde baş-
latılan maske ve siperlik üretimi çalış-
malarına, Halk Eğitim Merkezi’nden 
sonra Halide Edip Adıvar MTAL’de baş-
larken; okul müdürü Eyüp Yıldırım, “Mes-
lek Lisesi, Memleket Meselesi” düsturu 
ile okul öğretmenleri ve personelleriyle 
başlattıkları çalışmalarda MTAL olarak 
maske üretimine koyulduklarını duyur-
du.

Halk eğitimden 10 bin maske

 Deniz kıyı balıkçılarına kaldı 
(Baştarafı 1'de)
“Kıyı balıkçıları şartlar elverdiği sürece 

avlanmaya devam edecek. Bundan 
sonra barbun ve mezgit avlanmasını 
bekliyoruz. Küçük teknelerde genelde 2 
kişi çalışıyor, bunlar da zaten aynı aile-
den oluyor. 'Koronavirüs balıkçıların av-
lanmasını tamamen durdurur.' demek 
doğru olmaz. Şu anda çoğu limanda 2-
3 tekne balığın durumuna göre ava çıkı-
yor."

"BARBUN FİYATI DÜŞER”
Arslan, balık restoranlarının şu anda 

kapalı olduğuna dikkati çekerek, "Önü-
müzdeki günlerde barbun avcılığı baş-
layacak, bu balık da genelde restoran-
larda tüketiliyor. Turizm bölgelerine gön-
derilen bir balık. Böyle bir imkan olmayın-
ca avlandığı şehirlerde satılacak, bu da 
fiyatları düşürecektir. Geçen yıl 30 liraydı, 
bu yıl 20 liranın altına düşecektir." diye ko-
nuştu.

Hamdi Arslan, salgından olumsuz et-
kilenen balıkçılık sektörüne de destek ve-
rilmesi gerektiğini kaydetti.

Vatandaşlara maske dağıtıldı
(Baştarafı 1'de)
Koronavirüsle mücadele kapsamında sağ-

lıkçılarla birlikte en fazla risk altında bulunan 
grupta yer alan polis ekipleri, ilçe merkezinde 
denetim ve kontrollerini de aralıksız sürdürürler-
ken; yardıma muhtaç vatandaşların yanında 
yer alıyorlar. İlçenin semt pazarı kurulduğu gün 
olan Cuma günü, pazar yeri girişinde denetim 
yapan güvenlik ekipleri, maskesiz vatandaşla-
ra maske de dağıtarak, onların güvenli olarak 
dolaşabilmelerine de katkıda bulunuyorlar. Sal-

gın nedeniyle evlerinden çıkamayan 
yaşlı vatandaşlar, her an yardımlarına 
koşan ilçe emniyet teşkilatına ve güven-
lik birimlerine teşekkürlerini iletiyorlar. Bu 
arada, kurallara uymayan vatandaşlara 
cezai işlemler de uygulayan polisler, bu 
konuda sık sık uyarılarda bulunmayı da 
ihmal etmiyorlar.

Öte yandan, Tirebolu Belediyesi Zabı-
ta Ekipleri de, ayni gün pazar yeri girişine 
dezenfekte standı kurarak, pazara 
gelen vatandaşların alışverişlerini daha 
sağlıklı şekilde yapmalarını sağlarken; 
maskesiz vatandaşlara maske dağıtımı 
da yaptı.

 Sarıfakıoğulları'ndan teşekkür 

(Baştarafı 1'de)
Sağlık çalışanlarının gece gündüz demeden salgın-

la mücadele ettiğini vurgulayan Sarıfakıoğulları, "Her 
türlü riski göze alarak özveriyle çalışan tüm sağlık cami-
ası ile onların sevk ve idaresinden sorumlu yönetici ka-
demesindeki tüm arkadaşlarımıza teşekkür ediyorum" 
ifadesini kullandı.

Vali Sarıfakıoğulları, şunları kaydetti:
"İçerisinde bulunduğumuz bu zor süreçte koronavirüs 

salgınıyla mücadele ederken, kamu kurum ve kuruluşla-
rımızla, Vefa Sosyal Destek Grubu, oda ve borsalarımız, 
sivil toplum kuruluşlarımız, esnaflarımız, iş insanlarımız 
gibi çeşitli gruplarda yer alan, mücadelede her türlü 
desteği vererek özverili çalışmalar içerisinde bulunan 
tüm görevlilerimize, sorumlularımıza, gönüllülük esası 
içerisinde katkıda bulunan tüm vatandaşlarımıza has-
sasiyetlerinden dolayı ve yine bu süreçte salgının önlen-
mesi için gayret gösteren tüm vatandaşlarımıza teşek-
kür ediyorum. 'Biz Hep Birlikte Türkiyeyiz' diyorum."

Veteriner hizmetleri aksamıyor
(Baştarafı 1'de)
Giresun İl Tarım ve Orman Müdürlüğü, çalışan 

tüm veteriner hekimlerin, koruyucu biyogüvenlik ted-
birlerini alarak hayvan sağlığı ve refahı, gıda güve-
nirliği ve halk sağlığı konularında çalışmalarını yürüt-
mek üzere sahada ve üreticilerin yanında olacağı-
nı bildirdi.

Müdürlükten yapılan açıklamada, il genelindeki 
veteriner hizmetlerinin koronavirüs önlemleri alına-
rak devam ettiği belirtildi.

Açıklamada, “Tarım ve Orman Bakanlığı koordi-
nasyonunda oluşturulan Bilimsel Komisyon, COVID-
19 hastalığına neden olan virüsün (SARS-CoV-2) bu-
güne kadar hem evcil hayvanlarda enfeksiyon 
oluşturduğuna, hem de bu hayvanlardan insanlara 
bulaştığına dair kanıtlanmış herhangi bir bilgi bulun-
madığına işaret ederek, hayvan hastalıkları ile mü-
cadelede kişisel koruyucu tedbirlerin alınarak, hay-
van sağlığı konularında saha faaliyetlerinin (aşıla-
ma, mihrak, kordon-karantina gibi) devamı yönün-
de karar vermiştir” denilerek, veterinerlerin de bu 
doğrultuda çalışmalarının sürdüğü kaydedildi.

Koruyucu aşı ve küpelemenin yanı sıra diğer iş-
lemlerin de devam ettiğinin ifade edildiği açıkla-
mada, şu bilgiler aktarıldı:

Bu kapsamda; İl/İlçe Tarım ve Orman Müdürlük-
lerimizde görevli veteriner hekim ve veteriner sağlık 
teknisyenlerince başta zoonotik (hayvandan insa-
na geçen) hastalıklar olmak üzere, sığır cinsi hay-
vanlara yönelik şap, Sığırların Nodüler Ekzantemi 
(LSD) ve brusella aşılama çalışmaları yürütülmekte-
dir. Ayrıca kedi ve köpeklere yönelik olarak da kuduz 
aşılama çalışmalarına devam edilmektedir. 2020 
yılı başından bugüne kadar; 47 bin 860 baş sığır 
cinsi hayvan şap hastalığına karşı, 41 bin 445 baş 
sığır cinsi hayvan LSD hastalığına karşı, 4 bin 100 baş 
buzağı brusella hastalığına karşı ve 844 kedi ve 
köpek ise kuduz hastalığına karşı aşılanmıştır.

Giresun genelinde yürütülen koruyucu aşılama 
çalışmalarının yanı sıra küpeleme ve işletmelerde 
bulunan hayvanların güncelleme çalışmalarına da 

aralıksız devam edilmektedir. Üreticilerimizin hay-
vanlarına aşı yaptırmaları 5996 sayılı kanun gere-
ğince mecburi olup, aksi takdirde cezalı duruma 
düşeceklerdir.

Hayvan sağlığının güvence altına alınamadığı 
bir ortamda insan sağlığını korumanın ve gıda gü-
venilirliğini temin etmenin mümkün olmayacağı, 
bu sebeple tüm dünyada görülen koronavirüs sal-
gınında bile veteriner hizmetlerinin aksamadan yü-
rütüleceği şiarını benimseyen Bakanlığımızın tali-
matları doğrultusunda; il/ilçe müdürlüklerimizde ça-
lışan tüm veteriner hekimler, koruyucu biyogüvenlik 
tedbirlerini alarak hayvan sağlığı ve refahı, gıda gü-
venirliği ve halk sağlığı konularında çalışmalarını yü-
rütmek üzere sahada ve üreticilerimizin yanında ola-
caktır.”

Kokarcayla tuzaklı mücadele
(Baştarafı 1'de)
Kahverengi kokarcanın yayılma hızının devam ettiğini belirten 

Bölük, fındığa bulaşmadan bu sorunu çözmek için çaba sarf ettiklerini 
kaydetti.

Bölük, Giresun İl Tarım ve Orman Müdürlüğü ile ortak çalışma içeri-
sinde olduklarını ifade ederek, şöyle devam etti:

"Talep doğrultusunda 100 feromon tuzak alarak İl Tarım ve Orman 
Müdürlüğü'ne teslim ettik. İlerleyen dönemde arazide tuzakları kur-
maya başlayacaklar. Bu tuzakların içerisinde özel kokulu maddeler 
oluyor, böcek içeri girince bir daha çıkamıyor, bu sistemde çalışan bir 
yapı. Bu şimdilik bir çözüm olabilir ama asıl çözüm samuray arıdır. 

Çünkü samuray arılar kahverengi kokarcanın larvalarını yiyerek bes-
leniyor. Böceğin üremesini önlüyor."

Arının biyolojik olarak üretilip sahaya bırakılması için gerekli de-
ğerlendirmelerin sürdüğünü aktaran Bölük, "Bu tabii Tarım ve 
Orman Bakanlığı uhdesinde olan bir şey. Onlar bu işi yönetiyorlar. 
İlerleyen dönemde ne sonuç vereceğini göreceğiz. Kahverengi ko-
karca sorununun bitkiye zarar vermeden çözülmesini umuyoruz." 
diye konuştu.

Hamza Bölük, bir süre önce video konferans yoluyla yapılan 
TOBB Tarım Kurulu toplantısında da kahverengi kokarca konusunu 
görüştüklerini sözlerine ekledi.
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 Rekabet Kurumu: “Yüzde 30 ile tekel olunmaz” 

CHP Ordu Milletvekili Mustafa Adı-
güzel’in İtalyan çikolata şirketi Ferre-
ro’nun Türkiye’nin fındık pazarında 
tekel oluşturarak haksız rekabete yol 
açtığını belirterek yaptığı şikâyete Re-
kabet Kurumu’ndan "Yüzde 30'la 
tekel olunmaz. İncelemeye gerek 
yok" yanıtı geldi.

Raporda Ferrero’nun fındık ihra-
catının yüzde 30’unu yaptığı, bu ora-
nın bir tekel oluşturmasına yetmeye-

ceği ve bu nedenle ‘herhangi bir ma-
nipülasyon faaliyeti olup olmadığının 
incelenmesine gerek olmadığı’ savu-
nuldu.

Raporu “şaka gibi” diyerek tanım-
layan Adıgüzel, gelen yanıtın bir 
kamu kurumu olan Rekabet Kuru-
mu’nu Ferrero’yu Aklama Kurumu’na 
dönüştürdüğünü iddia etti.

CHP’li Adıgüzel basın açıklama-
sında şunları ifade etti:

YAKLAŞIK 6 AY SONRA YANIT GELDİ
“Ferrero firmasının fındık piyasasın-

da tekel oluşturucu eylemlerini şikâ-
yet ettiğimiz ve araştırılarak gerekli ka-
nuni işlemlerin yapılmasını istediğimiz 
25.10.2018 tarihli yazımıza Rekabet 
Kurumu’ndan cevap gelmiştir. Ne 
yazık ki Kurumdan gelen cevap şaka 
gibi bir cevaptır.

Rekabet Kurumu’na göre Ferrero 
fındık pazarında hâkim güç değilmiş. 
Fındığı üreten ve piyasanın içinde 
olan herkesin bildiği bir gerçeği ülke-
mizin Rekabet Kurumu tespit edeme-
miştir.

Raporun tarihi 26 Aralık 2019 ol-
masına rağmen tam fındık sezonu ön-
cesi bugünlerde 16.04.2020 tarihi iti-
bariyle bize iletilmesi de Ferrero lehin-
de bir ortam yaratmak amacıyla ha-
zırlandığı düşüncemizi güçlendir-
mektedir.

Ceza infaz yasasıy la gi ri len 
dönem af dönemidir. Anlaşılan odur 
ki Rekabet Kurumu eliyle Ferrero’ya 
da bir iyi hal kâğıdı, bir ‘temiz kâğıdı’ çı-
karılmak istenmektedir.

Rapora göre Ferrero Türkiye fındık 
ihracatının yüzde 30’una hâkim gibi 
görünmektedir ve yine rapora göre 
bu oran tekel oluşturmak için yeterli 
görülmemiştir. Oysa hangi oranın 
tekel oluşturacağına dair net bir oran 
olmadığı raporda da söylenmektedir. 
16. sayfa 50. md de yüzde 40 altın-
da piyasa hâkimiyeti ihtimalinin Az ol-
duğunu, Ferrero'nun yüzde 40'ın ge-
nellikle altında olduğundan ihtimalin 
hiç olmadığı gibi abuk sabuk zorlama 
ifadeler bulunmaktadır.

Üstelik Ferrero tek başına kendisin-
den hemen sonra gelen 2. ve 3. sıra-
daki ihracatçı firmaların toplamından 
daha fazla pay sahibidir. Buna Türki-
ye'de partner olarak kullanıp üzerin-
den alım yaptığı taşeronlar dahil de-
ğildir. 12’nci sayfa son cümlede ‘do-
laylı alımlar Ferraro'ya atfedilemez’ 
denmektedir.

Hâlbuki gerçek bir oran belirlene-
cekse işbirliğinde olduğu firmaların, ih-
racat miktarları da yüzde 30’a eklen-
melidir. Bu eklendiğinde Ferrero’nun ül-
kemizdeki fındık ihracat oranı yüzde 

50’leri bulmaktadır. Raporda Ferrero’nun 
fındık piyasasına hâkim olmadığı iddia 
edilirken, 4. sayfa 9. maddede çelişkili 
bir biçimde fındık piyasa aktörleri ile ya-
pılan görüşmelerde fındık piyasası bakı-
mından rekabete aykırı bir anlaşmanın 
ancak Ferraro'nun katılımıyla sürdürüle-
bilir olacağı kanaati oluşmuştur denile-
rek bir itiraf vardır.

Üzülerek belirtmem gerekir ki, bu 
rapor; kamuoyunda Ferrero aleyhine 
eleştirilere set çekme ve sezon öncesin-
de fındık fiyatı oluşurken Ferrero lehine 
algı açıklamasıdır. Bu şekliyle, Rekabet ku-
rumu gibi, devletinin ali çıkarlarına ve 
emeğin hakkını koruması gereken bir 
kamu kurumun bir yabancı firmaya açık-
ça taşeronluk yapması kabul edilemez. 
Rekabet Kurulu bu kararı ile Ferrero'nun 
Türkiye'deki partnerleri arasına katılmıştır. 
Bunu şiddetle reddediyorum, ayıplıyo-
rum, lanetliyorum. İktidarı da bu emek 
düşmanı kurul üyelerini bu saatten sonra 
derhal görevden almaya ve milli çıkarla-
rımıza sahip çıkan, objektif, bağımsız bir 
kurul oluşturmaya davet ediyorum.” 
(Kaynak: birgun.net)

Karadeniz Bölgesindeki 6 ilde mart ayında 2 bin 523 
konut satıldı.

TÜİK Trabzon Bölge Müdürlüğünden yapılan yazılı 
açıklamaya göre, bu yılın mart ayında Türkiye'de satılan 
konut sayısı, geçen yılın aynı ayına göre yüzde 3,4 arta-
rak 108 bin 670 oldu. Söz konusu dönemde Trabzon, 
Rize, Artvin, Ordu, Giresun ve Gümüşhane'de ise konut 
satışı yüzde 10,1 azalarak 2 bin 523 olarak gerçekleşti.

İller bazında incelendiğinde konut satışları Rize'de 
yüzde 32,4 artarak 278'e, Gümüşhane'de yüzde 31,8 
artarak 87'ye, Artvin'de yüzde 9,9 artarak 156'ya çıktı. 
Trabzon'da yüzde 20,8 azalarak 702, Ordu'da yüzde 
13,6 azalarak 810, Giresun'da ise yüzde 13 azalarak 
490 olarak gerçekleşti.

Öte yandan geçen ay satılan konutların Artvin'de 
yüzde 55,1'i, Giresun'da yüzde 48,4'ü, Gümüşhane'de 
yüzde 48,3'ü, Ordu'da yüzde 46,2'si, Rize'de yüzde 
42,4'ü ve Trabzon'da yüzde 33,3'ü ipotekli satış olarak 
gerçekleşti.

Aynı dönemde ayrıca Ordu'da satışı yapılan konut-
ların yüzde 48,6'sı ilk satış olurken, bu oran Artvin'de 
yüzde 48,1, Giresun'da yüzde 48, Rize'de yüzde 43,9, 
Gümüşhane'de yüzde 41,4 ve Trabzon'da yüzde 31,6'yı 
buldu.

Konut satışında 
yüzde onluk azalma

Kültür balıkçılığına talep artıyor
Karadeniz’de, balık avı sezonunun sona ermesiyle birlikte ba-

lıkçılar, kültür balıkçılığına yöneldi. Denizde kurulan kafeslerde ye-
tiştirilen kültür balıkları tezgahları süslemeye başladı.

Karadeniz’de eylül ayında ’vira bismillah’ diyerek ağlarını de-
nize bırakan balıkçılar, bu yıl dünyayı etkisi altına alan koronavirüs 
salgını nedeniyle sezonu erken kapattı. Limana demirleyen balık-
çılar, kültür balıkçılığına yöneldi. Denizde kurulan kafeslerde yetiş-
tirilen kültür balıkları tezgahları süslemeye başladı. Türkiye’de kül-
tür balıkçılığı üretiminin büyük çoğunluğunun yapıldığı Karade-
niz'de yılda yaklaşık 8 bin ton kültür balığı yetiştiriliyor. Balıklar, son 
dönemde iç piyasada tüketiliyor. Deniz kafeslerinde yetiştirilen 
somon balığı da koronavirüse karşı bağışıklık sistemini güçlü tut-
ması nedeniyle tercih ediliyor.

‘KÜLTÜR BALIKLARI YOĞUN TALEP GÖRÜYOR’
Kültür balıkçısı Su Ürünleri Mühendisi Ferdi Kara, balık avı sezo-

nunun sona ermesiyle yetiştirdikleri kültür balıklarının ilgi gördüğü-
nü ve vatandaşların ihtiyaçlarının karşıladığını söyledi. Kara, "Biz 
zaten ihracat ağırlıklı çalışan bir firmayız. Fakat bu koronavirüs sal-
gınıyla beraber bu ihracata yönelik satışlarımız durma noktasına 
geldi. Talep yok denecek kadar az. İnşallah bu salgının ardından 
yeniden bu sezon açılır. Bu nedenle yurt içi piyasasında bir artış 
oldu. Şu anda iç piyasadaki taleplere cevap veriyoruz. Ayrıca 
hasat yaparak, soğuk hava deposunda da stok yapıyoruz. Tale-
be göre ülke içinde dağıtımlar yapıyoruz. Şu anda yaklaşık 1400 
ton balık var, Haziran sonuna kadar balığı hasat etmemiz gereki-
yor" dedi.

‘SALGIN NEDENİYLE TÜKETİM AZALDI’
Koronavirüs salgını nedeniyle dünyada insanların eve kapan-

dığını, beraberinde de özellikle Uzak Doğu ülkelerinde balık tüke-
timinin azaldığına dikkat çeken Kara, "Şu anda bizde 2 çeşit balık 
var; biri levrek diğeri de Türk somonu. Somon yavrularınıÿmayıs 
ayında denize koyuyoruz, yaklaşık 18 ay sonra balık hasat haline 
geliyor. 2-5,5 kilogram ağırlığına kadar ulaşan somon üretiyoruz. 
Özelikle bu balıklar yurt dışına ihraç ediliyor. Yüzde 90 bizim paza-
rımız Uzak Doğu idi. Tabi ki bu salgın nedeniyle tüm dünyadaki in-
sanlar sokağa çıkamaz hale geldi. Haliyle tüketim azaldı. Japon-
ların da özellikle tüketimi azaldı. Bizim balığımız omega 3 ve vita-
min bakımından çok güçlü bir balık. Senelerdir Norveç somonu 

tüketiyordu insanlar, Türk somonu üretilince bu balığa insanlar yönel-
di. İnsanlar bunu tadarak daha iyi anlıyor. Japonlar bile Türk somonu-
nun daha iyi olduğunu söylüyorlar. Normalde Japonlar, hasatta bura-
ya gelip, üretimi görüyor ve siparişi veriyordu. Ama şimdi malum virüs 
nedeniyle gelemiyorlar" diye konuştu.

‘SEZONUMUZ BEREKETLİ GEÇİYOR’
Su Ürünleri Mühendisi Şahin Alsan ise kültür balığı sezonlarının çok 

verimli geçtiğini kaydederek, "Sezonumuz çok bereketli geçiyor, üreti-
mimiz yüksek miktarlarda. İç piyasadan halkımızın yoğun talebi var. 
Balık tüketiminde ülkemiz insanının ilgisi git gide artıyor. Halkımızın 
daha çok balık tüketmesini istiyoruz. Biz de buradan yaptığımız üre-
timle birlikte halkımıza, milletimize balık sunmaya çalışıyoruz. Denizler-
de avcılık sezonu sona erdi, buna ters orantılı kültür balıkçılığı çoğalı-
yor. Temennimiz bu salgının biterek azalan ihracatımızı yeniden can-
landırmak. Ülkemiz koronavirüs açısından, diğer Avrupa ülkelerine kı-
yasla gayet başarılı bir grafik izliyor. Fazla etkilenmeyeceğimizi düşü-
nüyorum; İnşallah da böyle olur" ifadelerinde bulundu.

İddialara Valilikten yalanlama
Giresun Valiliği, Vali Harun Sarıfakıoğulları'nın eşi Dr. Aliye 

Serpil Sarıfakıoğulları'nın göreve gitmediği iddiasının gerçeği 
yansıtmadığını bildirdi.

Valilikten yapılan yazılı açıklamada, bir internet sitesinde 
yer alan haberdeki iddialarla ilgili kamuoyunun doğru bilgi-
lendirilmesi için açıklamaya gerek duyulduğu belirtildi.

İnternet sitesindeki haberde Giresun Üniversitesi Prof. Dr. A. 
İlhan Özdemir Eğitim ve Araştırma Hastanesinde görevli he-
matoloji uzmanı Dr. Aliye Serpil Sarıfakıoğulları ile İl Sağlık Mü-
dürü'nün eşi ebe Nesibe Bal'ın raporlu olmadıkları halde gö-
reve gitmeyerek sağlık çalışanlarının moralini olumsuz etkile-
diklerinin öne sürüldüğü kaydedilen açıklamada, iddiaların 

gerçeği yansıtmadığı ve tamamen iftira niteliğinde olduğu ifade 
edildi.Açıklamada, Dr. Sarıfakıoğulları'nın, koronavirüs salgını sebe-
biyle azalan poliklinik başvurularına rağmen 1-31 Mart'ta 233, 1-17 
Nisan'da 83 olmak üzere toplam 316 hasta muayene ettiği, 57 has-
tanın mart, 36 hastanın da nisan ayında yatarak tedavisini düzenle-
diği belirtilerek, hasta ve protokol numaralarının mevcut olduğu bil-
dirildi.

İl Sağlık Müdürü Ahmet Bal'ın eşi Nesibe Bal'ın, Giresun Üniversitesi 
Prof. Dr. A. İlhan Özdemir Eğitim ve Araştırma Hastanesinde görev 
yapmadığı, kadrosunun bulunduğu İl Sağlık Müdürlüğünde görevli 
olduğu kaydedilen açıklamada, Sağlık Bakanlığının genelgeleri 
doğrultusunda diğer personel gibi mesaisine devam ettiği bildirildi.
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 Fındık üreticilerine uzmanlardan bahar uyarısı 

 Uzmanlar, fındık üreticileri-
ne bahar aylarının gelmesi ile 
birlikte fındık tarımında yapıl-
ması gerekenler konusunda 
“İlkbahar fındık tarımı için 
önemli ve riskli bir mevsimdir. 
Bu mevsimde atılacak adım-
lar ve yapılacak zirai uygula-
malar hasadı yüzde yüz etkiler. 
Hasadın kaderi çiftçinin elin-
dedir. Bu dönemde yapılacak 
gübreleme, zirai don tedbirleri 
ve zarar lı lar la mücadele 
büyük önem taşır” diyerek uya-
rılarda bulundular.

Ferrero Değerli Tarım Teknik 
Uzmanı ve Ziraat Mühendisi Ab-
dullah Cömert, zirai don tehli-
kesine dikkat çekerek, "İlkba-
har sezonu başlarken, çiftçile-
rin yapması gereken ilk şey me-
teorolojik verileri takip ederek, 
zirai don erken uyarılarına dik-
kat etmektir. Çünkü ilkbaharda 
yaşanan zirai donlar, fındık bit-
kisinin verimini düşürebilecek 
en tehlikeli çevresel faktörler-
den biridir. Zirai donun olum-
suz etkilerine engel olmak için 
fındık çiftçilerinin uygulayabi-
leceği birkaç pratik yöntem 
vardır. Bunlardan ilki, bahçenin 
hakim noktalarında daha ön-
ce den ha zır la nan sap-
saman, lastik gibi bol duman 
veren maddeleri yakmak, di-
ğeriyse hafif, kullanımı kolay du-
manlama yapan cihazlardan 
yararlanmaktır" dedi.

GÜBRELEME
"Fındık bahçelerinden kali-

teli ve verimli ürünler elde 
etmek için ilkbahar mevsimin-
de yapılması gereken bir diğer 
uygulama da gübrelemedir" 
diyen Cömert, şu açıklamalar-
da bulundu:

"İlkbaharda gübreleme ya-
pılırken toprak analizi sonuçla-
rına göre hareket etmek gere-
kir. İlkbahar mevsiminde azot, 
fosfor ve potasyum ağırlıklı, 
bor, çinko ve magnezyum içe-
ren kompoze gübreler kullanı-
labilir. Kompoze gübreler, 
mart ayından başlayarak, bitki 
kök faaliyetlerinin yüksek oldu-
ğu Nisan ayına kadar toprağa 
verilmiş olmalıdır. Özellikle bor, 
çinko ve magnezyuma, to-
murcukların patladığı, döllen-
menin ve yaprakların geliş-
mekte olduğu dönemde 
daha fazla ihtiyaç duyulur. Bu 
nedenle, bu elementlerin kom-
poze gübreler ile birlikte topra-
ğa verilmesi daha doğrudur. 
İlkbahar mevsiminde unutul-
maması gereken işlemlerden 
biri de azotlu gübre uygula-
masıdır. Bu dönemde yapıla-
cak olan azotlu gübreleme kal-
siyum nitrat formunda olabil-
mektedir. Kalsiyum genelde 
fındık arazilerinde eksikliği 
sıkça görülen önemli bir besin 
elementidir. Bu gerek toprak-
tan gerekse yapraktan yapıla-
cak uygulamalarla giderilebi-
lir.

Kalsiyum Nitrat 2 besinli ve 
suda çok çabuk çözünen, bit-

kilere yarayışlı olan ve bitkiler ta-
rafından hızlı alınan bir gübre-
dir. Kalsiyum nitrat uygulan-
madan önce yapraktan mut-
laka bor, çinko gibi kalsiyumun 
alımını hızlandıracak iz ele-
mentlerin verilmiş olması gere-
kir. İşlem, her zaman olduğu 
gibi toprak analiz sonuçları 
temel alınarak yapılır. Kullanı-
lacak kalsiyum nitratın, çapa-
lama yöntemlerinin herhangi 
biri ile toprağa karıştırılarak ve-
rilmesi gerekir. Gübre, düz ve 
eğimin az olduğu bahçelerde 
taç iz düşümüne, eğimin fazla 
olduğu bahçelerde ise oca-
ğın alt kısmına, hilal şeklinde uy-
gulanmalıdır. Toprak analiz so-
nucunda belirti len azotlu 
gübre miktarının yarısı, kök fa-
aliyetlerinin arttığı Nisan ayın-
da, diğer yarısı da mayıs ayın-
da kullanılmalıdır.

Bitkiye verilen azotlu gübre-
nin miktarı da oldukça önemli-
dir. Fazla verildiği takdirde uç 
kurusuna, kuvvetsiz büyüme-
ye, hastalıklara karşı ve dona 
karşı di renç azalmasına, 
meyve kabuğunun kalınlaş-
masına ve tanelerin küçülme-
sine neden olur. Fındık çiftçile-
rinin doğru bildiği yanlışlar ara-
sında en yaygın olanının 
eğimli arazilerde gübreleme-
nin ocağın üst kısmına uygu-
lanması gerektiğine dair kanı-
dır. Oysa, eğimin olduğu böl-
gelerde bitkinin kök yapısı oca-
ğın alt kısmına gelir. Bu neden-
le, ocağın üst bölgesine yapı-
lan gübrelemenin büyük kısmı 
bitkiye ulaşmaz. Hatta bu 
hata, o güne kadar sarf edilen 
emeklerin tamamının boşa git-
mesine neden olur."

DİP SÜRGÜN VE YABANCI OT 
TEMİZLİĞİ

Cömert, fındık bitkisinin ilk-
bahar mevsiminde dip sürgün 
ve yabancı otların temizliğine 
de ihtiyaç duyduğunu da kay-
dederek "Fındık çiftçileri tara-
fından genelde hasada yakın 
dönemde yapılan dip sürgün 
temizliği, aslında çok geç ka-
lınmış bir uygulamadır. Dip sür-

günlerin temizliği için doğru 
zaman azotlu gübre uygula-
ması yapılan bahar mevsimi-
dir. İşlem gübrelemeden 
önce ya da gübrelemenin 
hemen sonrasında yapılmalı-
dır. Çünkü dip sürgünleri güb-
relere daha hızlı ulaşırlar. Dip 
sürgünlerinin doğru zamanda 
temizlenmemesi, meyve olu-
şumunu arttırmak isteyen ana 
dalların besin alımını önemli öl-
çüde engeller. Zararlılara ve 
hastalıklara yuva olabilen dip 
sürgünleri, tüm bu nedenlerle 
mayıs ayını geçirmeden te-
mizlenmelidir. Hastalık ve za-
rarlılara yuva olabilen fındık bit-
kisinin, su ve besinine ortak 
olan yabancı otların temizlen-
mesi de son derece önemli-
dir. Yabancı otlarla yılda en az 
2 kez tohum bağlamadan 
önce biçme veya herbisit yo-
luyla mücadele etmek gere-
kir" ifadelerini kullandı.

KÜLLEME HASTALIĞI
Ferrero Değerli Tarım Teknik 

Uzman ve Ziraat Mühendisi 
Gürkan Kadıoğlu ise küllenme 
hastalığına dikkat çekerek, 
"Fındık bitkisi ilkbahar döne-
minde külleme hastalığıyla da 
karşılaşabilir. Son yıllarda çiftçi-
ler tarafından da bilinen ve ke-
sinlikle mücadele edilmesi ge-
reken bu mantar hastalığı, kali-
te ile verimi oldukça etkiler. Bit-
kiye ulaşan güneş ışığının ve 
hava sirkülasyonunun yeteri 
kadar olması durumunda has-
talığın şiddeti ve yayılışı daha 
az olmaktadır. Hastalık, kışı 
yere dökülen yapraklarda ge-
çirdiği için bitki artıklarının te-
mizlenmesi büyük önem taşır. 
Koruma ilaçlamaları ise yap-
raklar 1 liralık madeni para bü-
yüklüğüne geldikten sonra ya-
pılmalı ve periyodik olarak 
devam etmelidir. Bu yöntem, 
hastalığın getireceği zararları 
büyük ölçüde azaltır. Erken mü-
cadele başarı şansını yüksek 
oranda arttırır" diye konuştu.

FINDIK KURDU
Bu mevsimde karşılaşılan 

bir diğer zararlının ise fındık 

kurdu olduğunu belirten Kadı-
oğlu, dalkıran ve kozalak akarı 
konularında da şu uyarıları 
yaptı:

"Erginler mayıs ayı içinde çı-
kışlarını tamamlar. Fındık mer-
cimek tanesi iriliğindeyken, 
ergin dişiler ortalama 42 adet 
olan yumurtalarını fındık tane-
lerinin içine bırakırlar. Bahçe-
deki yoğun luğunu tespit 
etmek için sabahın erken saat-
lerinde ocak altına beyaz örtü 
serilir ve dallar silkelenir. Bahçe-
yi temsil edecek olan 10 ocak-
ta 2’şer taneden fazla zararlı 
görüldüğü taktirde hızlı bir şekil-
de ilaçlama yapılmalıdır. Bir 
sonraki uygulamaysa, zararlı 
yoğunluğu dikkate alınarak, 
ilaçlamanın ardından 15 gün 
geçtikten sonra tekrar edilmeli-
dir. Gelişmiş bir ergin yaklaşık 
olarak 1 dekarda 4,2 kg fındık 
kaybına neden olabilmektedir. 
Dalkıranlar, mart ayı başından 
itibaren, sıcaklıklar 18 - 20 san-
tigrat dereceye ulaştığında, 
sağlıklı olan dallara yeni galeri-
ler açmaya başlarlar. Dallara 
açtıkları giriş deliğinden bitki öz 
suyu sızar ve ağaç gövdelerin-
de siyahımsı izler bırakırlar. Dal-

kırana engel olmak için ergin çı-
kışlarının görüldüğü dönemler-
de, bahçenin belirli bölgelerine 
tuzaklar asılır, aynı zamanda za-
rarlının olduğu dallar budanarak 
bahçeden uzak laştı rı lır. On 
dalda üç yeni galeri gözlemlen-
diği takdirde, hızlı bir şekilde ilaç-
lama yapılmalıdır.

Bahar döneminde de sıkça 
karşılaşılan kozalak akarına engel 
olmanın ilk yolu kış mevsiminde 
kozalakların toplanıp bahçedeki 
uygun yerlere küçük yığınlar ha-
linde bırakılmasıdır. Çiftçiler tara-
fından mücadelesi yapılmaması 
durumunda fındık zararlıları için-
de en önemlilerinden birisidir. İlk-
bahar mevsiminde de mücade-
le etmek gerekir. Fındık çiftçileri 
tarafından “gül” olarak da ad-
landırılan bu deformasyon için, 
zararları bilinmesine rağmen, ço-
ğunlukla herhangi bir önlem alın-
mamaktadır. Kozalak akarı, nisan 
ayının ortalarından itibaren sür-
gün uçlarındaki yeni meyvelere 
ve yaprak gözlerine geçmeye 
başlayarak çoğalır ve gözlerin ya-
pısını bozarak verimi azaltır. Bir 
dalda 5 adetten fazla görüldü-
ğünde mutlaka kimyasal müca-
dele yapılmalıdır."

Karantinada kalanlardan teşekkür ve bağış

Kuveyt'ten gelerek yeni tip koronavirüs (Ko-
vid-19) tedbirleri kapsamında öğrenci yurtları-
na yerleştirilen ve 14 günlük karantina süresi-
nin ardından evlerine gönderilen vatandaş-
lar, sunulan hizmet ve imkanlardan dolayı 
emeği geçenlere teşekkür ettikleri duygu 
dolu mektuplar yazdı.

Aralarında öğrencilerin de bulunduğu 512 
Türk vatandaşı, Cumhurbaşkanı Yardımcısı 
Fuat Oktay'ın koordinasyonunda, Dışişleri, İçiş-
leri, Sağlık, Ulaştırma ve Altyapı bakanlıklarının 
yürüttüğü çalışmayla Kuveyt'ten kalkan Türk 
Hava Yollarına ait uçaklarla 2-3 Nisan'da Türki-
ye'ye getirildi.

Kovid-19 önlemleri kapsamında Gire-
sun'daki KYK yurtlarına yerleştirilen misafirler, 
14 günlük karantina sürecini tamamlayarak 
memleketlerine uğurlandı. Yurtlardan ayrılır-
ken geride duygu dolu mektuplar bırakan va-
tandaşlar, Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Er-
doğan başta olmak üzere devlet yetkililerine 
ve kendileriyle ilgilenen herkese teşekkür etti.

MİLLİ DAYANIŞMA KAMPANYASI İÇİN MEK-
TUPLA BİRLİKTE 100 LİRA BIRAKTI

Karantina sürecini Giresun Gülpembe 
Hatun KYK Yurdu'nda geçiren İbrahim 
Yamaç'ın bıraktığı mektubun arasından 100 
lira çıktı.

Yamaç, yurtta kaldığı süre zarfında kullan-
dığı elektrik ve su karşılığında bıraktığını belirtti-
ği 100 liranın, Cumhurbaşkanı Erdoğan'ın "Biz 
Bize Yeteriz Türkiyem" sloganıyla başlattığı Milli 
Dayanışma Kampanyası'na bağışlanmasını is-
tedi. Yamaç, mektubunda, "Herkes gücünün 
yettiği kadar kampanyaya bağış yapsa inanın 
biz bize fazlasıyla yeteriz. Bu vatan bizim. Bizle-
re bu zor günlerde kucak açan hükümetimize 
karşı duyarlı olmamız gerekmektedir." ifadesi-
ne yer verdi.

Görevliler, Yamaç'ın bıraktığı parayı kam-
panya için açılan hesaba yatırarak dekontu-
nu kendisine gönderdi.

"HER GÜN KORKU VE TEDİRGİNLİK 
İÇERİSİNDE UYANIYORDUK”

Kuveyt'te çalışan inşaat mühendisi Ali Öz-
demir ise mektubunda, Kuveyt'te hastalık ne-
deniyle her gün korku ve tedirginlik içerisinde 
uyandıklarını, Türkiye'ye döndükten sonra bu 
korkularının ortadan kalktığını anlattı.

Özdemir, Türkiye'ye dönmelerinde katkısı 
bulunan herkese teşekkür etti.

KYK yurdunda oğluyla kalan Rahmi Demir 
de mektubunda, kendilerine 14 günlük süre 
içerisinde çok iyi bakıldığına dikkati çekerek 
görevlilere teşekkür ettiğini ve kendilerinden 
helallik istediğini yazdı.

KYK yurtlarında oluşturulan anı defterlerine de not-
lar yazan vatandaşlar, Kuveyt'ten Türkiye'ye geliş ve 
karantina sürecindeki gördükleri ilgiden ve sunulan 
hizmetlerden dolayı başta Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan olmak üzere yetkililere ve devlete 
minnetlerini ifade etti.
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 Gençlik ve Spor Bakanı Dr. Mehmet Muharrem Kasapoğlu, gençlere seslendi: 

“Evde kalın ama hareketsiz kalmayın”
Gençlik ve Spor Bakanı Dr. Mehmet Mu-

harrem Kasapoğlu, "Gençlerimizin, toplu-
mun enerji, moral, motivasyon kaynağı ol-
ması ve mevcut süreçte de bunu en 
güzel şekilde ortaya koymaları lazım" dedi

"Evde kalın ama hareketsiz kalmayın”
Koronavirüs salgını nedeniyle gençle-

re, "Evde kalın ama hareketsiz kalmayın" 
çağrısında bulunan Bakan Kasapoğlu, 
şunları kaydetti:

"Gençlerin hareketi artırmaları lazım. 
Çünkü bu süreci biz irtifa kaybı olarak 
değil, bilakis mesafe kat etmek için bir fır-
sat olarak görüyoruz. Şu an için ne diyoruz, 
'Evde kal ama hareketsiz kalma.' Tabii 
buna hem fiziksel hem de zihinsel anlam-
da hareketlilik olarak bakmak gerekiyor. 

Bu zor günler moral ve motivasyon açı-
sından çok güçlü olunması gereken gün-
ler. Dünya çok zor bir zamandan geçi-
yor.

Geçtiğimiz günlerde 90 yaşındaki bir 
teyzemizle konuşurken, '90 yaşıma gel-
dim, böyle bir durumu ben yaşamadım 
evladım.' dedi. Bugüne kadar karşılaşıl-
mayan vehamette bir durum var. O ne-
denle moral, moral, moral...

Biz hep iyimser bakacağız. O neden-
le ben bu anlamda gençlerimizin çok so-
rumlu olduğunu düşünüyorum. Niçin so-
rumluluk? Çünkü gençlerimizin, toplu-
mun enerji, moral, motivasyon kaynağı 
olması ve mevcut süreçte de bunu en 
güzel şekilde ortaya koymaları lazım."

2 takım 14 puanla tamamladı
Süper Amatör ligde 2019-2020 sezonun 2 takım 14 puanla ta-

mamladı. Sökenspor ise Yağlıderespor takımları ligde 14 puan top-
ladılar.

Her iki takım sezonu ayni puanla tamamlamalarına rağmen ave-
rajla Yağlıderespor ligden düşerken, Sökenspor ise ligde kalmayı ba-
şardı.Ligden düşen Yağlıderespor 2 haftada oynadığı maçlarda 3 
galibiyet, 5 beraberlik 14 mağlubiyet alırken, Ligde kalan Sökenspor 
ise sezonu 22 maç sonrası ayni sayılarla tamamladı.

Play-Off grubunda 3 İlçe takımı
Koronovirüs nedeniyle ertelenen Süper Amatör lig play-off grubunda 3 ilçe takımı mücadele etme hakkı elde 

etti.
22 hafta devam eden Süper Amatör ligde play-off öncesi 3 ilçe takımı Eynesil Belediyespor, Derelispor ile 

1957 Espiyespor takımları ilk 3 sırada yer alarak Giresun birinciliği için mücadele etme hakkı elde ettiler.
Sona eren sezonu play-off öncesi Eynesil Belediyespor 55 puanla, Derelispor 49, 1957 Espiyespor ise 48 puan 

ile tamamladılar.

Ligde 13 Teknik adam görev yaptı

Espiye Es Es Gençlik ile Doğankentspor takımlarının 
şampiyonluk hedefine ulaştığı Amatör 1. kümede lig 
boyunca 13 teknik adam kulüplerde görev yaptı.

Sezonu şampiyon olarak tamamlayan Espiye Es Es 
Gençliksporda Tuncer Önal, Doğankentsporda Meh-
met Alim görev yaparlarken, Şebinkarahisar Belediyes-

porda Recep Kayahan, Ali Durağı Gençliksporda 
Ahmet Serdar Yasak, Volkan Cindemir, Camili Örneks-
porda Ercan Işık, Pirazizsporda Necmi Baş, Sanayis-
porda Ali fuat Bakar, Ören Belediyesporda Suat, Fuat 
Emeksiz, Kayadibisporda Okan Kurt, Köksal Öztürk, Du-
roğlu Gençliksporda Muhammet Aksoy görev aldılar.

 Yeni sezonun planlamasını yapacaklar 
2019-2020 futbol sezo-

nunda mücadele ettiği 
Süper Amatör ligde play-off 
grubu dışında kalan Keşap 
Belediyesporda gelecek se-
zonun planlaması erkenden 
yapılacak.

Konu ile ilgili olarak aldığı-
mız bilgilere göre Mevcut Baş-
kan Bahadır Günay, yeni se-
zondada göreve devam et-
meyi düşünüyor.

Maç İzleme Antrenörlüğü kursu
Türkiye Futbol Federasyonu ve Acıbadem Sports işbirliği ile 20-23 Mart 2020 tari-

hinde yapılması planlanan ancak Covid 19 salgını nedeni ile ertelenen Oyuncu ve 
Maç İzleme Antrenörlüğü Kursu, bugün "Online Eğitim" olarak başlatıldı. Kurs; TFF Fut-
bol Gelişim Direktörü ve Genç Milli Takımlar Sorumlusu Tolunay Kafkas, TFF FGD Eği-
tim Kurulu Koordinatörü Dr. Erden Or, TFF eğitmenleri ve Acıbadem Sports gözetimin-
de devam edecek. Bu kapsamda Türkiye'de bir ilk olan eğitime 36 kursiyer online 
olarak katılıyor. 4 gün sürecek eğitimde tüm kursiyerler birebir sunum ve sınav süreç-
lerinden geçerek sertifikalarını alabilecekler.

Keşap Belediyesporda başladı, Tireboluda bitirdi
Giresun Amatör futbolunun önemli isimlerinden Cihan Gökal, 

2019-2020 sezonunu iki ayrı takımda tamamladı.

Sezona Keşap Belediyesporda başlayan tecrübeli futbolcu, ara 

transfer döneminde yine Süper Amatör ligde yer alan Tireboluspor-

da forma giyerek 2019-2020 sezonunu bitirdi.
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Giresunspor Başkan Yardımcısı 
İsmail Demir, “Giresunspor yönetimi ola-
rak bizlerde herkes gibi sabırsızlıkla koro-
navirüs salgını tehdidinin bertaraf edil-
mesini, normal hayatımıza dönüp Gire-
sunspor’umuza kavuşacağımız günü 
bekliyoruz” dedi.

Demir, yaptığı açıklamada, korona-
virüs nedeniyle liglere verilen arada Gi-
resunspor’u ve yeşil beyazlı taraftarları 
çok özlediklerini belirtti.

Koronavirüs salgınının ortadan kalkıp 
Giresunspor’a kavuşacakları günü sa-
bırsızlıkla beklediklerini ifade eden 
Demir, şu açıklamayı yaptı:

“Biz kocaman bir aileyiz. Bu büyük 
ailenin bir ferdi olarak elimizde olma-
yan nedenlerden dolayı aramıza me-
safeler girmiş olsa da gönlümüz bir. Gi-
resunspor yönetimi olarak bizlerde her-
kes gibi sabırsızlıkla koronavirüs salgını 
tehdidinin bertaraf edilmesini, normal 
hayatımıza dönüp Giresunspor’umuza 
kavuşacağımız günü bekliyoruz.

 Taraftarlarımızdan ve herkesten ricam 
yetkililerin uyarılarına ve alınan önlemlere 
maksimum seviyede dikkat etsinler. Biraz 
daha sabır göstersinler. Bu salgın tehdidi or-
tadan kalktığında yeniden kavuşmayı bekli-
yoruz.”

Yeşil beyazlılar futbolu özledi!
Giresunsporlu oyuncular futbolu özlediklerini ve biran 

önce sahaya çıkmak istediklerini belirttiler.
Koronavirüs salgını nedeniyle liglerin ertelenmesiyle 

birlikte evlerine giden yeşil beyazlı oyuncular futbola 
olan hasretlerini dile getirdiler.

Evlerinde teknik ekibin verdiği rapor doğrultusunda 
çalışmalarını sürdüren ve ‘evde kal’ çağrısına uyan fut-
bolcular biran önce sahaya çıkmak ve Çotanak taraf-
tarlarla buluşmak istiyor.

Giresunspor’un takım kaptanı Numan Çürüksu da 
yaptığı açıklamada, futbolu çok özlediklerini dile ge-
tirdi.Yeşil beyazlıların tecrübeli defans oyuncusu Çü-
rüksu, “Alınan önlemlerin tümü biz insanların sağlığı 
için. Bir anda bütün dünyada her şey değişti ama 
inanıyoruz ki bu sıkıntılı ve kabus dolu günlerin hepsi 
geride kalacak. Biz futbolu özledik. Sağlıklı günlerin 
geri geleceğine ve yine eskisi gibi yaşantımıza 
devam edeceğimize inanıyoruz” dedi.

Muhammed Süper Lig’i istiyor
Giresunspor'un başarılı sol beki Muhammed Bayır, yeni-

den Süper Lig'de boy göstermek istediğini belirtti.
7 yıl Osmanlıspor’un formasını terlettikten sonra sezon 

başında Giresunspor’a transfer olan Muhammed Bayır, 
yeşil beyazlı forma altında da başarılı maçlar çıkarmayı sür-
dürüyor.

Giresunspor’da oynamaktan mutlu olduğunu Gire-
sun’u da çok sevdiğini aktaran başarılı sol bek, yeniden 

Süper Lig'de boy göstermek istediğini söyledi.
Muhammed Bayır, “Giresun’da ve Giresunspor’da 

olmaktan mutluyum. Bazı şanssızlıklar yaşasak da şu an 
iyi bir konumdayız. Takımda arkadaşlık ve beraberlik 
çok iyi. Umarım, lig bittiğinde Giresunspor ile Süper Lig'e 
çıkarız. Çünkü ben önceki yıllarda olduğu gibi tekrar 
Süper Lig'e dönmek istiyorum” dedi.

 Resmi ürünler taraftarları bekliyor 
Giresunspor kulübünün resmi ürünlerinin satıldığı Çotanak Store, koronavirüs sal-

gınına rağmen sporseverlere hizmet vermeye devam ediyor.
Koronavirüs nedeniyle hayat durma noktasına gelirken, Çotanak Store’nin Pazar 

hariç her gün açık olduğu kaydedildi.Sporseverler mağazanın haricinde www.cota-
nak.store adresinden de gönül verdikleri kulübün resmi ürünlerini satın alabilirler.

TSYD 57’nci yılını kutluyor
Türkiye Spor Yazarları Derneği kuruluşunun 57’nci yılını kutluyor.

14 Nisan 1963’te kurulan Türkiye Spor Yazarları Derneği, o günden bu yana 

Türkiye’nin en önemli sivil toplum kuruluşlarından biri olarak aktif ve etkin bir şe-

kilde yoluna devam ediyor.

GİRESUNSPOR’DAN TSYD’YE KUTLAMA

Bu arada TFF 1. Lig ekibi Giresunspor da, Türkiye Spor Yazarları Derneği’nin 

57’nci kuruluş yıldönümü nedeniyle kutlama mesajı yayınladı.

Yeşil beyazlı kulüpten yapılan yazılı açıklamada, “Türkiye Spor Yazarları Der-

neği’nin 57. kuruluş yıl dönümünü kutluyoruz. TSYD üyelerine nice başarılı dolu 

yıllar diliyoruz” ifadeleri kullanıldı.


